



ECTA Round Dance Coordinator

Ilona & Stefan Lankuttis

e-mail: round-dance-coordinator@ECTA.de

Round Dance Updates

Dear friends of Round Dance,

It's already history again, the Spring Jamboree in Ulm, hosted by the Wagging Tails SDC.

We really liked the Jamboree and had a lot of fun. The halls were really close together, so it didn't take more than 5 (mostly 10) minutes to walk from one hall to the other. There was plenty of room for campers.

The Round Dancers had a multitude of options to enjoy dancing in a circle. The 2 workshops on Saturday were a Two-Step Phase II "Queen of Hearts" and right after that a Jive Phase III+2, "Why don't we just dance". Both dances were taught by Martin Prüfer and Marisa Magnier. On Sunday morning, we enjoyed the Cha Cha Workshop "Last Night Cha", a Phase V+1 Cha Cha, presented by Konrad Krackau and Miriam Maerzke.

Of course there was more Round Dance program scattered all around the workshops from Phase II thru Phase VI. On Saturday afternoon there was also a Round Dance Introduction, for all those that always wanted to try it out, but never had a chance. A great number of (Square) dancers came and enjoyed themselves. The wooden floor in hall 3, where most of the Round Dance session took place, was really perfect for the Round Dancers! A very nice and light room with a good wooden floor, what else can you ask for. This and two good-humored Cuers on stage – perfect. The overall atmosphere amongst the dancers was equally good.

Liebe Round Dance Freunde,

Schon ist sie wieder Vergangenheit, die Spring Jamboree in Ulm. Gastgeber Club waren die Wagging Tails SDC.

Uns hat die Jamboree sehr gut gefallen und wir hatten viel Spaß. Die Hallen lagen alle sehr dicht beisammen, sodass man in 5 (höchstens 10) Minuten zu Fuß die nächste Halle erreichen konnte. Für die Camper war auch genügend Platz vorhanden.

Für die Round Dancer gab es wieder eine Vielzahl an Möglichkeiten sich im Kreis zu vergnügen. Am Samstag gab es den fetzigen Phase II Two Step Workshop „Queen of Hearts“ und gleich im Anschluss den Phase III+2 Jive Workshop „Why don't we just dance“. Beide Tänze wurden von Martin Prüfer und Marisa Magnier vorgestellt. Am Sonntag - Vormittag gab es einen weiteren Workshop, in der Phase V+1, den Cha Cha „Last Night Cha“. Vorgestellt wurde dieser von Konrad Krackau und Miriam Maerzke.

Rund um die Workshops gab es natürlich auch noch weitere Round Dance Sessions in den verschiedenen Phasen von II bis VI, sowie am Samstagnachmittag eine Round Dance Introduction, für all diejenigen die es schon immer mal versuchen wollten und bisher noch keine Gelegenheit hatten. Es kamen auch reichlich interessierte (Square) Tänzer. Der Holzboden in Halle 3, in der die meisten Round Dance Sessions stattfanden, war auch wirklich perfekt für die Round Dancer! Ein schöner heller Saal, guter Boden, was will man mehr. Dazu noch zwei gut gelaunte Cuer auf der Bühne - perfekt. Entsprechend gut war auch die Stimmung der Tänzer.

The overall program has been quite diversified and the Wagging Tails have really worked hard and did a very good job. **Thanks to all of you.**



We are already looking forward to the next Round Dance Event, the Round Dance Festival in Munich.

The hosting Clubs are the Tamara Twirlers Munich together with the Dancing Dragons Taufkirchen.

We have some very beautiful and challenging Workshops for you on the program.

It begins on Friday with the Phase II Two-Step „A place in the Choir“, presented by Don Casper and Heike Beck.

Saturday morning we start with a Clinic teach in the rhythm Slow Fox, presented by Christian Schidler and Nicola Kögler.

After that, there is a Workshop Phase V+2 Slow Two-Step, „You needed me“, presented by Konrad Krackau and Miriam Maerzke.

This is followed by a Phase IV+1 Single Swing, „Do the Cha Cha Swing“, presented by Andrea Hilpert und Alexander Pohl.

The last Workshop on Sunday morning will be Phase IV+2 Foxtrott/Jive „Boom boom goes my heart“. This dance will be presented by Martin Prüfer und Marisa Magnier.

Of course there will be also Open Rounds and Request Rounds in between all these wonderful Workshops.

One thing is for sure, it will be a fantastic event that we can all look forward to.

So come and join us in Munich ☺.

Cheers

Das Programm insgesamt war sehr abwechslungsreich und die Wagging Tails haben sich wirklich sehr viel, (und gute) Arbeit gemacht. **Vielen Dank an euch.**



Bald können wir uns auf einen weiteren Round Dance Event freuen, das Round Dance Festival in München.

Die Tamara Twirlers München zusammen mit den Dancing Dragons Taufkirchen sind die Ausrichter der Veranstaltung.

Wir haben wieder sehr schöne und anspruchsvolle Workshops für euch auf dem Programm.

Am Freitag geht es gleich los mit dem ersten Workshop. Phase II Two-Step „A place in the Choir“, vorgestellt von Don Casper und Heike Beck.

Am Samstagvormittag geht es dann los mit einer Clinic im Rhythmus Slow Fox, vorgestellt von Christian Schidler und Nicola Kögler.

Anschließend geht es dann weiter mit einem Workshop Phase V+2 Slow Two-Step, „You needed me“, vorgestellt von Konrad Krackau und Miriam Maerzke.

Danach Phase IV+1 Single Swing, „Do the Cha Cha Swing“, vorgestellt von Andrea Hilpert und Alexander Pohl.

Am Sonntagmorgen ist der letzte Workshop dann Phase IV+2 Foxtrott/Jive „Boom boom goes my heart“. Dieser Tanz wird vorgestellt von Martin Prüfer und Marisa Magnier.

Zwischen all diesen schönen Workshops gibt es natürlich auch noch Open Rounds und Request Rounds usw.

Eines ist sicher, es wird eine tolle Veranstaltung auf die wir uns alle schon freuen können.

Also kommt nach München und seid dabei ☺

Liebe Grüße

Ilona & Stefan Lankuttis
ECTA Round Dance Coordinator